

## CALL FOR MANUSCRIPTS

The *Canadian Journal of Counselling* intends to publish a special issue on **Counseling First Nations People in Canada**. Dr. Rod McCormick and Dr. Ishu Ishiyama will be the Guest Editors for this theme issue. Canadian society is becoming increasingly interested in learning about the healing challenges and strengths of indigenous peoples. Among First Nations people, there is an increasing need to find ways to overcome the effects of colonization and obtain healing at an individual, family, and community level. There is also a growing interest among counsellors, counsellor educators, and researchers in the majority culture who work with First Nations clients to learn of culturally appropriate and effective ways of providing counselling services to First Nations people. One-page proposals for manuscripts are requested that address practical, theoretical, and socio-political issues related to counselling First Nations people. Manuscripts might address topics such as innovations in counselling First Nations people, the role of traditional healing methods in counselling, integrating indigenous and mainstream psychologies, examination of culturally unique problems, inter-generational issues, identity issues, or the training of counsellors to work with First Nations people. The proposals should be submitted to the guest editors by **September 15, 1997**. The deadline for manuscripts of accepted proposals is **March 1, 1998**. Proposals should be submitted to Dr. Rod McCormick, Department of Counselling Psychology, University of British Columbia, 2125 Main Mall, Vancouver, BC, V6T 1Z4; Phone (604) 822-5238; Fax (604) 822-2328.

## DEMANDE DE MANUSCRITS

La *Revue canadienne de counseling* doit publier un numéro spécial consacré au **Counseling destiné aux Premières Nations du Canada**. Dr Rod McCormick et Dr Ishu Ishiyama seront les rédacteurs invités pour ce numéro spécial. La société canadienne s'intéresse de plus en plus à apprendre quels sont les défis et les forces des peuples autochtones par rapport à la guérison. Les Premières Nations ressentent un besoin croissant de trouver des solutions aux effets de la colonisation ainsi que de se guérir aux niveaux de l'individu, de la famille et de la communauté. Parmi les conseillers, les conseillers éducateurs et les chercheurs originaires de la culture majoritaire qui travaillent avec des clients des Premières Nations, il y a également un désir de plus en plus répandu d'apprendre à offrir des services efficaces de counseling aux Premières Nations qui tiennent compte des différences culturelles. Nous vous demandons de nous faire parvenir des avant-projets de manuscrits d'une page qui portent sur des questions pratiques, théoriques et sociopolitiques touchant le counseling des Premières Nations. Les manuscrits pourraient aborder des sujets tels que les innovations en counseling des Premières Nations, le rôle des méthodes de guérison traditionnelles, l'intégration des psychologies autochtones et conventionnelles, l'étude de problèmes qui sont uniques à la culture, les questions qui se reproduisent à travers des générations, les questions d'identité et la formation de conseillers pour travailler auprès des Premières Nations. Les avant-projets d'une page devront être soumis aux rédacteurs invités avant le **15 septembre, 1997**. La date limite pour la soumission de manuscrits des avant-projets qui sont acceptés sera le **1er mars, 1998**. Veuillez adresser vos avant-projets au Dr Rod McCormick, Department of Counselling Psychology, University of British Columbia, 2125 Main Mall, Vancouver, BC, V6T 1Z4 (Téléphone: (604) 822-5238; Télécopieur: (604) 822-2328).